
Protokoll årsmøte 2024 Vollheia vann og avløp SA 

Avholdt på Gjernes kretshus (bedehuset), søndag 7. juli 2024 kl. 16.00-16.50  

Til stede (medlemsnummer/navn)  

127  Martin Album Ytre-Eide 

119 Torhild Havnen 

95 Øyvind Rørslett (styremedlem) 

125 Jørn Thomas Holth/Solveig Klausen 

68 Einar Hasaas Klavenes 

91 Lars Borgen 

2003  Gerd Hoffmann Bruserud og Jan Bruserud 

113 Kjersti Urnes 

58 Nina og Einar Stølen 

76 Lasse Bjørnestad 

91 Lars Borgen 

74 Ivar Driveklepp 

127 Dag Album/Kjersti Album 

 Trond Øveraas (styremedlem) 

123 Lars Henrik Sønstebø (styremedlem) 

95 Øyvind Rørslett (styremedlem) 

107 Ragnar Sand Fuglum (styreleder) 

 

 

1) Åpning  

Innkalling og dagsorden ble godkjent. Ingen møtte for medlemmer med fullmakt. 

2) Til møteleder og referent ble valgt Ragnar Sand Fuglum.  

Til å underskrive protokollen: Gerd Hoffmann Bruserud (Katholmen), Einar Stølen 
(Vollheia).  

3) Årsberetning og status ble gått gjennom av styreleder.  
Årsberetningen ble godkjent.  



Regnskap 2023 ble gjennomgått av Øyvind Rørslett. Regnskapet er godkjent av revisor 
Jan Bruserud. Revisorberetning ble fremlagt av revisor.  Årsmøtet godkjente 
regnskapet.   

4) Framlagt budsjett med serviceavgifter for 2024 ble godkjent. 

5) Innkomne saker:  

Styret foreslo å endre vedtektspunkt 7; Ordinært årsmøte pkt 5:  «Fastsettelse av 
budsjett, herunder fastsettelse av medlemskontingent/serviceavgift for hvert av 
medlemmene og anleggstilskudd for eventuelt nye medlemmer», endres til   
«Fastsettelse av budsjett, herunder fastsettelse av årsavgift for hvert av medlemmene 
og anleggstilskudd for eventuelt nye medlemmer.»  
 
Medlemskontingenten/serviceavgiften er satt for å dekke opp omsetningskravet for å 
være mva-pliktig – og som var grunnlaget for mva-fradrag ved etablering av anlegget. Da 
det ikke gjennomføres årlig service, og at det har vært diskusjon om ulike avgifter for 
vann og avløp, foreslår styret at begrepet byttes ut med en lik årsavgift for alle 
medlemmer uavhengig av tilknytninger og evnt service. Selskapet må opprettholde mva-
pliktig omsetning i minst 10 år. I 2026 vil styret legge fram en vurdering for årsmøtet om 
selskapet fortsatt skal være mva-registrert.  
   
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

6) Valg av styre  

Lasse Bjørnestad la fram valgkomiteens innstilling.  
Tor O. Olsen, Øyvind Rørslett, og Tonje Geiran ble gjenvalgt for 2 år.  

Ragnar Sand Fuglum, Lars Sønstebø og Trond Øverås sitter 1 år til.  

7) Styrets godtgjøring  

Ingen godtgjørelse utover direkte utlegg.  

8) Valg av revisor:  
      Jan Bruserud ble enstemmig valgt. 

9) Valg av tre representanter til valgkomité  

Einar Klaveness, Jan Bruserud og Lars Borgen ble enstemmig gjenvalgt. 

 10) Andre saker: ingen. 

Ved protokollen:  

.....................................     .................................  

Gerd Hoffmann Bruserud (sign)    Einar Stølen (sign) 


